
 

 

Besvarelse af spørgsmål nr. 31 (L 194), som Folketin-
gets Kommunaludvalg har stillet til indenrigs- og sund-
hedsministeren den 18. maj 2006 
 

Spørgsmål 31: 
"Forventer ministeren, at der vil blive solgt flere almene boliger, som følge 

af udligningsforliget?" 

 

Svar: 
Indenrigs- og Sundhedsministeriet har anmodet Socialministeriet om bidrag 

til besvarelsen. Socialministeriet har svaret følgende, som Indenrigs- og 

Sundhedsministeriet skal henholde sig til: 

 

”Afskaffelsen af den særlige boligstøtteudligning for kommunerne i hoved-

stadsområdet betyder, at disse kommuner fremover vil være stillet på 

samme måde som landets øvrige kommuner.  

 

Der er ikke grundlag for at forvente, at der i kommunerne i hovedstadsom-

rådet som følge af udligningsforliget fremover vil blive solgt hverken flere 

eller færre almene boliger, end det ellers vil være tilfældet.” 
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